







ROBUST FRUIT AND VEGETABLE SLICER

- For smooth or wavy round slices, julienne cuts of 4 or 10 mm, waffle cut. Double horizontal blade, scalloped and fluted/serrated
- Made of stainless steel and polymer composite
- Stainless steel ramp is smooth and with a textured surface to make food slide easily
- Adjustable cut thickness up to 0.5" / 10 mm
- Safety First! Slider and ergonomic pusher. Non-skid feet. Grip area on blades



TRANCHOIR ROBUSTE POUR FRUITS ET LÉGUMES

- Lames à deux tranchants pour coupe julienne : espacement de 4 mm et 10 mm, la coupe gaufrée
- Fabriqué en acier inoxydable et en polymère composite
- La rampe en acier inoxydable est lisse, avec une surface texturée sur laquelle les aliments glissent
- Épaisseur de coupe ajustable jusqu'à 0,5 po / 10 mm
- La sécurité d'abord! Poussoir et tranchoir ergonomique. Pieds antidérapants. Zone de prise sur les lames

KOBRA MANDOLINE

• V-Shaped blade for accurate and easy cutting

• Stainless upper plate allows for an easy sliding movement across the blade

• Precise thickness setting to adjust up to 5 mm

• Ergonomic non-slip handle

• Built-in Micro-serration

• Anti-skid feet

• Optimized space saving as the hand guard clips under the chassis for easy storage

• Easy cleaning and is dishwasher safe

MANDOLINE KOBRA

- Lames à deux tranchants pour coupe julienne: espacement de 4 mm et 10 mm, la coupe gaufrée
- Fabriqué en acier inoxydable et en polymère composite
- La rampe en acier inoxydable est lisse, avec une surface texturée sur laquelle les aliments glissent facilement
- Épaisseur de coupe ajustable jusqu'à 0,5 po / 10 mm
- La sécurité d'abord! Poussoir et tranchoir ergonomique. Pieds antidérapants. Zone de prise sur les lames

deBuyer Kobra Mandoline Mandoline Kobra deBuyer

ITEM # DIM (L X W X H)

77201101 14.4 x 4.8 x 3" 36.5 / 12.2 8 cm









